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Prezvdent Miasta Wioclawek

INTERPELACJA

w zwiqzku z zaftrykaniem przygotowania projektu bud2etu miasta woclawek na

2017 r. ponawiam swoj4 wczeSniejsz4 interpelacj g o zabezpieczenie w bud2ecie

pflyszlorocznym irodk6w finansowych na podwyzszenie diety czlonk6w Spolecznej Komisji

Mieszkaniowej do kwoty 500 zL. Dotychczasowa kwota zdaniem moim jako

prz ewodnicz4cego Komisji Gospodarki Miej skiej i ochrony srodowiska oraz wielu os6b

zajmuj4cych sig problematyk4 mieszkaniow4 nie jest adekwatna do wykon1""v anych przez

czionk6w SKM obowi4zk6w. Ich praca w spos6b znacz4cy wspiera dzialania podejmowane

przez wladze miasta w zakesie rozw4zania problemu deficytu mieszkaniowego we

Wioclawku. ZaanguZowuie, znajomoji problematyki oraz odpowiedzialnoS6 czlonk6w

komisji za wydawane opinig wymaga takZe adekwatnego wynagrodzenia' Proszg o

po4'tywne rozpatrzenie mojej interpelacji.
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